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 او الاطروحة ملخص الرساله

 
 مسرضعتهره السسالة بعض  اوضعاا الاساسضس الضح  انضد مضا اهض  اطضسا  مسرضعت  التسمياض  الالسي ض  ى  الضرت ي ض ح  تدزس

 كعهلسالكعوفعزم  ال حل  .  مسرعت كعهلس الالسي   ل سرعت. ي ثل هرا الصسف تع ي  كست -ڤاي  ان

 :أهم النتائج المستخلصة مه هذه الدراسة هي

.             كست -ڤاي  ان ل سرعتن اب مسك ات كل ما تس س الاسلاط    تس س ال ع   الاسلاط  ( 1  

 مسرضضعتيكضضعن   ى فضضان فضضع   كضضعهلس  إسضضلاط  مسرضضعتهضضع   كضضست -ڤاي ضض ان مسرضضعت  كضضان  إذاعلضضح اوضض   ال سهسضضة( 2

 . اللاماغايس  زي   ع  تس سه   إذا كان فلط  إذاكعهلسالكعوفعزم  ال حل  
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Absract of thesis 

 

This thesis studies the projective and generalized projective tensors of one important class 
of almost Hermitian manifold, namely the Vaisman-Gray manifold. This manifold represents 
a generalization of the classes nearly Kähler manifold and locally conformal Kähler manifold. 

The main results of the study are as follows: 

1) Computing the components of projective and generalized projective tensors of Vaisman-

Gray manifold.  

2) It is proved that, if  the Vaisman-Gray manifold   is a projective parakähler  manifold  

then    is locally conformal Kähler manifold if and only if,   is  -invariant Ricci tenso 

 

 


